
Zápis z jednání školské rady dne 17.10.2022 

 

Kde: kancelář ředitele ZŠ 

Přítomní: 

pí J. Smutná 

p. V. Chroumal 

p. Z. Němec 

p. J. Lebeda 

Host: ředitel ZŠ p. L. Marek 

Nepřítomní:  pí. E. Novotná a p. F. Kučera se řádně omluvili. 

 

Body jednání: 

1. Zahájení školské rady (ŠR) jejím předsedou p. Chroumalem. 
2. Ředitel p. Marek se vrátil k tématu z minulých jednání školské rady a tím byla 

implementace většího množství hodin předmětu „informatika“ do školní výuky dle 
nařízení Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy ČR (MŠMT ČR). Povinnost se 
týká žáků 3 – 9 tříd ZŠ. 

3. ZŠ nabízí možnost dopolední družiny z důvodu ředitelského volna, které připadá na 
18.11.2022. 

4. ZŠ se zásadně distancuje od zavedení letní družiny v budoucích letech a ani 
v minulosti možnost letní družiny nebyla nikdy nabízena. 

5. Dne 17.10.2022 byly spuštěny nově zmodernizované webové stránky ZŠ. 
6. Na jednání byla ředitelem školy p. Markem předána výroční zpráva ZŠ za školní rok 

2021/2022, která bude v této podobě předána i starostovi města Třemošnice a 
zároveň i publikována na webu školy. 

7. V souvislosti s energetickou krizí má být minimální teplota na základě doporučení 
MŠMT ČR v učebnách 20°C a na chodbách, WC a v tělocvičně 17°C. 

8. Rodičovský návrh ohledně zavedení zápisů domácích úkolů (DÚ) do aplikace 
„bakaláři“ bude v brzké době projednán mezi kantorským sborem a panem 
ředitelem. 

9. K výuce na ZŠ bylo evidováno k 17.10 celkem 22 studentů z Ukrajiny. 

 

Zapsal dne 18. 10. 2022: Jan Lebeda 


